
 
 

ZAPISNIK 9. SEJE UPRAVNEGA ODBORA DRUŠTVA GEOSS, 
ki je bila v prostorih Gostilne Vrabec v Slivni 

v četrtek, 18. 10. 2023 ob 18.00 uri 
 
 
Vabljeni člani Upravnega odbora Društva GEOSS:  Alenka Šivic Dular, Jožef Dernovšek, 
Lidija Struna Šter, Miloš Kimovec, Bojan Vrtačnik, Srečko Balent, Vera Lavrič, Aljoša Kuzmin, 
Bojana Knez 
Vabljena predsednica Nadzornega odbora: Vida Kristan 
Ostali vabljeni: Anka Kolenc 
 
Prisotni: Jožef Dernovšek, Miloš Kimovec, Srečko Balent, Lidija Struna Šter, Bojan Vrtačnik, 
Aljoša Kuzmin (prisoten od 19.10 dalje), Vera Lavrič in Bojana Knez  
Ostali prisotni: Anka Kolenc (pri 8. točki dnevnega reda) 
Opravičeno odsotni: Alenka Šivic Dular in Vida Kristan 
 
Predlagani dnevni red: 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
2. Pregled in potrditev zapisnika 8. seje UO 
3. Finančne zadeve 
4. Priprava poročila o delu in finančnega poročila za leto 2023 
5. Priprava programa dela in finančnega plana za leto 2024 
6. Priprave na razgovor z županom Občine Litija 
7. Razgovor s predstavnico pevskega zbora Fibula 
8. Nova ponudba za prireditev Glasbeno popoldne z Antonom Lajovcem 
9. Tekoče zadeve 

10.   Razno 
 
Ad. 1)  UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA 
 
Sejo je vodil podpredsednik Društva GEOSS, Jožef Dernovšek, po dogovoru s predsednico 
društva Alenko Šivic Dular. Pozdravil je vse prisotne.   
Po ugotovljeni sklepčnosti je bil potrjen predlagani dnevni red z umikom 7. točke »Razgovor s 
predstavnico pevskega zbora Fibula«. 
Miloš je povedal, da so se članice pevskega zbora Fibula odločile svoje delovanje nadaljevati 
preko KUD Lipa Vače. 
Člani so potrdili dnevni red z umikom 7. točke dnevnega reda. 
 
Ad. 2)  PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 8. SEJE UO  
 
Jože je predal besedo Lidiji. Lidija je podala naslednje ugotovitve: 

- večina sklepov iz 8. seje UO je v teku oz. so naloge iz sklepov dokončane, 
- računovodstvo Bojani ni posredovalo izpisa odprtih postavk, 
- od Roberta Žiberta moramo pridobiti ponudbo za ureditev klančine na GEOSS-u, 
- v Domu GEOSS je treba narediti popis zbirk in oštevilčiti inventar ter narediti odpis 

stvari, ki jih ni, 
- od Družinskega gledališča Kolenc moramo pridobiti račun za Pohod po poteh okrog 

Slivne, 
- Dušica Kunaver še nima končane knjige, v kateri je napisana zgodovina GEOSS-a. 

Pričakuje, da bo Društvo GEOSS naročilo knjige v vrednosti 2.000 €.  
-  



 
 

- na eni od sej UO smo se dogovorili, da arhiv Društva GEOSS ostane pri Kolencih; 
Bojana je predlaga, da arhiv vseeno čimprej prestavimo v Dom GEOSS. 

 
Sprejeti so bili  
sklepi: 
1. Člani so soglasno potrdili zapisnik 8. seje UO. 
2. Bojana Knez pripravi dopis za računovodstvo v imenu predsednice društva, s katerim ga 

uradno obvestimo, da je tajniška dela prevzela Bojana Knez in da so dolžni posredovati 
finančne podatke njej. 

3. Bojan Vrtačnik bo od Roberta Žiberta pridobil ponudbo za izdelavo klančine na GEOSS-u.  
4. Popis zbirk, oštevilčenje inventarja in odpis stvari, ki jih ni v Domu GEOSS, bomo naredili v 

letu 2024. 
5. Družinsko gledališče Kolenc bomo prosili za račun za Pohod po poteh okrog Slivne. 
6. Dušico Kunaver bomo prosili, da nam bo predstavila knjigo, ko bo imela končano. 
7. Delovna skupina za primopredajo se bo z Anko Kolenc čimprej dogovorila za prevzem in 

prenos arhiva Društva GEOSS v Dom GEOSS. 
  
Ad. 3)  FINANČNE ZADEVE 
 
Lidija je povedala naslednje: 

- da je Bojana pripravila finančno poročilo za leto 2023, s predvideno porabo do 
31.12.2023, ki ga je posredovala članom UO Društva GEOSS, 

- da smo prejeli račun Aljoše Saksida v višini 180 € neto, brez akontacije dohodnine, 
- da plan prostovoljnih prispevkov Družinskega gledališča Kolenc za leto 2023 zagotovo 

ne bo realiziran tako, kot je to razvidno iz poročil o izvedenih prireditvah (bo precej 
nižji). 

Bojana je povedala: 
- da nimamo računa Družinskega gledališča Kolenc za prireditev Sprehod po pravljični 

poti GEOSS za družine in tudi ne vemo, ali je prireditev bila izvedena, 
- da nimamo računa Družinskega gledališča Kolenc za Pohod po poteh okrog Slivne, 
- da nimamo računa Družinskega gledališča Kolenc za izvedbo protokola na prireditvi 

Dan Zveze veteranov vojne za Slovenijo in rodoljuba, 
- da moramo ugotoviti, ali je treba dokupiti zastave, 
- da se moramo dogovoriti glede stroškov za investicije, 
- da se moramo dogovoriti glede stroškov tiska in izdaje publikacij, 
- da se moramo dogovoriti glede stroškov za strokovno delo, ki je delo, katerega opravlja 

tajnica društva. 
Lidija je povedala, da bomo za manjkajoče račune in dodatne podatke prosili Anko Kolenc.  
Miloš je povedal, da protokola na prireditvi Dan Zveze veteranov vojne za Slovenijo in 
rodoljuba Družinsko gledališče Kolenc ni imelo protokola, zato tega stroška ne bo.  
Jože je povedal, da se bosta z Bojanom dogovorila in pregledala materiale za izgradnjo 
klančine na GEOSS-u. Ugotoviti morata, iz kakšnega materiala in kakšnega izgleda je mišljena 
pot v imitaciji kamna.  
Jože je člane seznanil s tem, da moramo plačati še knjigo Kronologija GEOSS, ki jo je 
pripravila Vojka Cestnik. V letu 2022 je bilo plačano 1.500 €, razliko v višini 900 € pa moramo 
še plačati. 
Bojana je povedala, da ne vidi težav, da ne bi mogli zagotoviti stroškov v višini 39.643 €, vidi 
pa težavo v tem, da teh stroškov ne bomo mogli plačati do konca leta, saj nimamo dovolj 
sredstev.  



Bojana je člane seznanila s tem, da je našla izpis konto kartice za posojila iz leta 2019, iz 
katerega je razvidno, da je računovodkinja preverila knjižbe in na koncu dokumenta napisala, 
da Družinsko gledališče Kolenc po stanju na dan 31.12.2019 dolguje 16.275 €. 
Aljoša je prisotne seznanil s podatkom o stanju na računih društva in ga predal Bojani za 
arhiv. 
 
 
Sprejeti so bili  
sklepi: 

1. Bojana Knez bo pridobila informacijo od računovodstva o stroških za plačilo računa 
Aljoši Saksida. Nato račun poravnamo. 

2. Anko Kolenc bomo prosili za manjkajoče račune in podatke, ki so nujni za pripravo 
letnega poročila. Prosili jo bomo tudi za podatke o tisku zloženk in o podatkih pod 
točko 4. Založniška dejavnost. 

3. Bojana Knez bo Brigito Pahor prosila za pregled zastav, da bomo ugotovili, ali 
potrebujemo nove. 

4. Bojan Vrtačnik in Jože Dernovšek bosta ugotovila, kakšni naj bodo materiali za 
izgradnjo klančine na GEOSS-u. Investicija se tako začne z odstranitvijo drevesnih 
štorov, nasutjem poti s peskom in z njeno utrditvijo. S potencialnim izvajalcem se bosta 
dogovorila za sestanek. 

5. Aljoša Kuzmin in Miloš Kimovec bosta ovrednotila mesečno plačilo za delo tajnice. 
6. Članom bomo letos podarili koledarje za leto 2024, ki jih bo izdelala tiskarna. Bojana 

Knez bo pridobila informacije o ceni od tiskarne Aco in tiskarne Pego.  
7. Bojana Knez bo ugotovila, ali je bila izdaja knjige Kronologija GEOSS že upoštevana v 

koncesijskem poročilu za leto 2022, in preverila ali je računovodsko pravilno knjiženo. 
8. Bojana Knez bo Anki Kolenc predala izpis knjižb posojila iz leta 2019. 
9. Bojana Knez bo na vsaki seji predstavila osvežene podatke in realizacijo programa, za 

potrebe izdelave letnega plana in poročila. 
 
Ad. 4) PRIPRAVA POROČILA O DELU IN FINANČNEGA POROČILA ZA LETO 2023 
 
Lidija je predlagala, da določimo delovno skupino, ki bo pripravila osnutek poročila za 
razpravo na UO. Sodelovati mora tudi Bojana, ki ima podatke in pozna postopke za njegovo 
pripravo. 
Predlagala je tudi, da delno spremenimo koncesijsko poročilo in oblikujemo besedilo malo 
drugače ter da navedemo jasne podatke. 
 
Sprejeti so bili 
sklepi: 

1. Osnutek koncesijskega poročila za leto 2023 bo pripravila delovna skupina v sestavi: 
Lidija Struna Šter, Bojana Knez, Aljoša Kuzmin in Jože Dernovšek kot zunanji 
sodelavec. 

2. Bojana Knez bo na GURS-u pri Darji Komovec preverila, v kolikšni meri lahko 
preoblikujemo koncesijsko poročilo. 

3. Do naslednje seje se pripravi osnutek besedila. 
 

Ad. 5)  PRIPRAVA PROGRAMA DELA IN FINANČNEGA PLANA ZA LETO 2024 
 
Lidija je predlagala, da tudi za pripravo osnutka programa dela in finančnega plana  določimo 
delovno skupino, v kateri mora ravno tako sodelovati Bojana. Prav tako naj bi sodelovala 
Alenka, ki je že koncipirala določena izhodišča programa. 
 
Sprejeti so bili  



sklepi: 
1. Koncesijski program za leto 2024 bo pripravila delovna skupina v sestavi: Alenka Šivic 

Dular, Bojana Knez, Miloš Kimovec in Jože Dernovšek kot zunanji sodelavec. 
2. Bojana Knez bo na GURS-u pri Darji Komovec preverila, v kolikšni meri lahko 

preoblikujemo koncesijski plan. 
3. Do naslednje seje se pripravi osnutek besedila. 

 
 
 
Ad. 6) PRIPRAVE NA RAZGOVOR Z ŽUPANOM OBČINE LITIJA 
 
Jože je povedal, da imamo že kar nekaj vsebin določenih za razgovor z županom Občine Litija. 
Lidija je povedala, da se moramo z županom pogovoriti vsaj o naslednjem: 

- informacija o finančnem stanju v društvu, 
- informacija o doslej opravljenem delu v novem mandatu v letu 2023, 
- programska izhodišča društva za leto 2024, 
- vidiki nadaljnjega sodelovanja med društvom in občino (izpostavili bi več stvari: Dom 

GEOSS, snemanje prireditev, prireditve na GEOSS-u, da bi bila prireditev Prešernov dan 
med tednom, da bi lahko sodelovali učenci iz šol, predlog za prireditev Dan 
državljanske zavesti, ponudba za digitalno vodenje ...) 

Obseg predlaganih točk dnevnega reda ne sme biti preobširen. 
 
Sprejeta sta bila  
sklepi: 

1. Lidija Struna Šter bo pripravila besedilo dopisa za župana, s točkami dnevnega reda. 
2. Jože Dernovšek bo dopis posredoval županu in se dogovoril za termin sestanka.  

 
Ad. 7) RAZGOVOR S PREDSTAVNICO PEVSKEGA ZBORA FIBULA 
 
Točka je umaknjena z dnevnega reda. 
 
Ad. 8) NOVA PONUDBA ZA PRIREDITEV GLASBENO POPOLDNE Z ANTONOM 
LAJOVCEM 
 
Seji se je pridružila Anka Kolenc, ki je pripravila novo ponudbo za izvedbo prireditve.  
Lidija je povedala, da smo prejeli ponudbo, v kateri je Anka navedla odgovore na vprašanja, ki 
smo jih imeli. Ponudba, ki smo jo pričakovali, kljub temu, da se je Anka zelo potrudila, še 
vedno ni ustrezna, ker je preobširna. Želeli smo opis prireditve v treh stavkih, ki bodo primerni 
tudi za objavo; še najboljši opis prireditve je v koncesijskem programu za leto 2023.  
Lidijo je zanimalo: 

- kaj pomeni nenaslovljena pošta, 
- da se obračun za tisk in raznašanje plakatov ne ujema (izstavljen račun in prispevek 

DGK), 
- ali se potni stroški za recitatorko in povezovalca plačajo ali ne. 

Anka je povedala: 
- da je nenaslovljena pošta vabilo na prireditev v obliki letakov, ki jo prejmejo prebivalci 

KS Vače, 
- da razlika pri obračunu za tisk plakatov in raznašanje izhaja iz tega, ker je to samo 

primerjava med ostalimi ponudniki in stroški, ki jih zaračuna Družinsko gledališče 
Kolenc in da vključuje tudi raznašanje in ne samo tisk, 

- da recitatorka in povezovalec prireditve nista plačana, ampak so le navedeni stroški, ki 
bi nastali, če to ne bi bila sodelavca Družinskega gledališča Kolenc, 



- Bojana je zanimalo glede obračuna najemnine, saj je prireditev na Vačah in ne na 
GEOSS-u; Anka je povedala, da je to dogovorjeno z GURS-om, da se pri vsaki prireditvi 
obračuna najemnina, čeprav je izvedena na Vačah.  

Miloša je zanimalo: 
- ali je dvorana v POŠ Vače za prireditev že rezervirana, 
- ali je z DŽD že dogovorjeno za pogostitev, 
- kako izgleda zahvala. 

 
 
Anka je povedala: 

- da dvorana še ni rezervirana, bo pa v kratkem, 
- z DŽD še ni dogovorjeno za pripravo pogostitve, se bo pa dogovorila, ali jo bo DŽD 

izvedlo, 
- članom bo na zahtevo UO v pregled posredovala zahvalo, če to želijo, 
- vsi nastopajoči bodo nastopali brezplačno, prejeli pa bodo zahvalo in vrtnico.   

 
Lidija je Anko seznanila s tem, da bomo poročilo za leto 2023 pripravili sami, čeprav je bilo ne 
eni od sej UO rečeno, da ga mora delno pripraviti Anka. Anka je zaprošena za sodelovanje oz. 
posredovanje le manjkajočih podatkov, do katerih tajnica nima dostopa.  
Bojano je zanimalo naslednje: 

- ali je bila izvedena prireditev Sprehod po pravljični poti GEOSS za družine, 
- ali je bil izstavljen račun za Pohod po poteh okrog Slivne, 
- ali je bila nakazana donacija Društvu Slivna za izvedbo pohoda. 

Anka je odgovorila: 
- da prireditve Sprehod po pravljični poti GEOSS za družine ni bilo, so pa v juliju pričeli 

izvajati počitniški utrip na GEOSS-u; ob vikendih so bile izvedene predstavitve GEOSS-a 
obiskovalcem na GEOSS-u, 

- za Pohod po poteh okrog Slivne je bil izstavljen račun in ga bo posredovala; glede 
donacije Društvu Slivni pa morajo člani UO sami preveriti, ker ta nakazila izvaja 
blagajnik Društva GEOSS. 

Anko je zanimalo, ali bo društvo izvedlo vse točke pri založniški dejavnosti, ki so bile v 
programu za leto 2023. 
Lidija je predlagala, da zloženke, ki so že bile natisnjene (na začetku leta), društvo 
Družinskemu gledališču Kolenc plača (40-letnica GEOSS-a), novih pa naj ta ne tiska. 
Bojana je zanimalo, ali je brošura GEOSS s svojimi prireditvami skozi vse leto kliče k 
zavedanju slovestva že končana. Ravno tako ga je zanimalo, ali je razglednica Srčne korenine 
slovenstva od situle do GEOSS-a že izdelana. 
Anka je povedala, da brošura še ni končana (ne oblikovana, niti natiskana). Brošura naj bi  
vsebovala opis in pomen prireditev na GEOSS-u. Članom je v pogled prinesla osnutek 
razglednice. Povedala je, da je razglednica namenjena kot spominek, ki ga obiskovalci lahko 
kupijo na vodenju Družinskega gledališča Kolenc. Člane UO je zmotilo, da na zasnovi 
razglednice ni viden GEOSS, poleg izpostavljene situle. 
Anka Kolenc je člane seznanila s tem, da je besedilo za učne lističe pripravljeno, ni pa še 
oblikovano in pripravljeno za tisk.  
Lidija je Anko seznanila s tem, da jo je Alenka že opozorila, da je treba z uporabo besedne 
zveze Zdravljice, ki je zaščitena, ravnati previdno in se je ne sme uporabljati na ta način. 
Lidija je Anko seznanila tudi s tem, da je Bojana našla dokument računovodstva, na katerem 
je podatek, da po stanju na dan 31. 12. 2019 Družinsko gledališče Kolenc dolguje Društvu 
GEOSS 16.275 €. Anka je povedala, da tega ni videla. Bojan je povedal, da so to podatki iz 
bilance za leto 2019. 
 
Sprejeti so bili  
sklepi: 



1. Člani UO so se seznanili s ponudbo z dodatnimi obrazložitvami. 
2. Nastopajoči naj ovrednotijo svoje delo in naj bo njihov prispevek kot donacija društvu. 
3. Anki Kolenc ni potrebno posredovati zahvale v pregled. 
4. Anka Kolenc bo izstavila račun za tisk zloženk. 
5. Anka Kolenc bo posredovala osnutek brošure po e pošti članom UO v pregled,  nato se 

bomo odločili, ali gre v tisk. 
6. Razglednice ne bomo izdali. 
7. Za tisk koledarja za leto 2024 bomo poskrbeli sami. 

 
 

8. Anka Kolenc bo Bojani Knez posredovala kopijo računa za strokovno delo za mesec 
junij 2023. 

9. Anka Kolenc bo članom UO posredovala osnutek učnih lističev. 
10.  Anki Kolenc smo izročili izpis iz računovodstva, ki dokazuje stanje dolga Družinskega  
      gledališča Kolenc do Društva GEOSS po stanju na dan 31.12.2019, da ga bo lahko 
      proučila in vključila v svoj načrt vračila dolga. 
11.  Srečko Balet bo stopil v kontakt z računovodstvom in preveril stanje posojila. 

  
Ad. 9) TEKOČE ZADEVE 
 
Lidija je člane seznanila s tem, da je pripravila kot možnih nekaj idej za uporabo Doma 
GEOSS, ki ga je članom posredovala po e pošti: 

- hramba muzejskih zbirk in starih predmetov, 
- hramba knjižnih zbirk, literature, promocijskih materialov, 
- hramba arhiva GEOSS-a (akti, zapisniki, računi, poročila, plani, posnetki, digitalni 

mediji…), 
- sestanki društev s širšega območja Vač, sestanki KS Vače, 
- razne delavnice, tečaji, predavanja, (video)predstavitve, 
- turistične in promocijske prireditve, 
- razni drugi sestanki… 

Dom bi lahko bil v vlogi kulturnega doma oz. doma krajanov in prostorov za delo Društva 
GEOSS.  
Lahko bi služil za povezovanje in sodelovanje Društva GEOSS z: 

- litijskim muzejem 
- drugimi društvi 
- drugimi subjekti za izvedbo programa društva, 
- KS Vače 
- osnovno šolo 
- vrtcem … 

Lidijo je zanimalo, kdo je lastnik stare tiskarne, ki ima zelo neurejeno okolico in ni v ponos 
kraju. Prostor bi bil primeren za dom krajanov, pošto. Bojan jo je seznanil, da lastnik te stavbe 
ne bo prodal, lahko pa ga vseeno vprašamo. Miloš je povedal, da glede na to, da imamo ves 
čas težavo s hrambo dokumentov, bi lahko uporabili trenutne prostore KS Vače za ta namen, 
sestanke KS Vače pa bi preselili v Dom GEOSS.  Če se bo izkazalo, da so prostori v Domu 
GEOSS ustrezni za ta namen, bi se lahko dogovorili za hrambo dokumentov v KS Vače.  
Tremo o uporabi doma je potrebno izpostaviti v razgovoru z županom. 
 
Lidija je povedala, da se moramo dogovoriti še naslednje: 

- določiti sestanek z Lovrom Lahom, ki je bil predsednik Društva GEOSS in je ravno tako 
odgovoren za vračilo posojila kot Anka Kolenc; v primeru, da bi društvo moralo izterjati 
dolg po sodni poti, sta kot (prejšnja) zakonita zastopnika društva po zakonu odgovorna 
za dolgove društva oba z vsem svojim premoženjem, zato je Lovra treba obvestiti o 
dolgu, ne glede na to, da Anka Kolenc dolg že vrača, 



- da je treba čim prej ovrednotiti delo tajnice, 
- da je potrebno dogovoriti način plačila pogostitev na sejah (kava, sok). 

Jože je: 
- povedal, da moramo ob prireditvah urediti zaporo ceste, 
- predlagal, da Miloš pripravi predlog za zaporo ceste. 
- podal poročilo o sestanku s predstavniki ZVVS in povedal, da je bil sestanek uspešen in 

da so se dogovorili o nadaljnjem sodelovanju in sofinanciranju obnove GEOSS-a.  
 

 
 
Sprejeti so bili  
sklepi: 

1. Lovra Laha se povabi na naslednjo sejo UO Društva GEOSS. 
2. Aljoša Kuzmin in Miloš Kimovec bosta pripravila predlog za plačilo tajnice. 
3. Pogostitev sej krije Društvo GEOSS iz računa društva ...531. 

 
Ad. 10) RAZNO 
 
Miloš je povedal, da smo se s prevzemom novega mandata obvezali, da bomo člane obveščali 
o tekočih zadevah v društvu. Predlagal je objavo zapisnikov na spleti strani društva. 
Aljoša je predlagal, da si še nekdo uredi dostop do spletne banke, ker ga ima trenutno samo 
on. Bojana je povedala, da so na banki zahtevali njene podatke za dostop do banke za 
Društvo GEOSS, ko pa se prijavi v banko, pa s temi podatki nima dostopa do banke za 
društvo, ampak samo do svojega s.p. – ja. 
Lidija je člane seznanila s tem: 

- da sta se z Bojano dogovorili, da zapisnik naredi najkasneje v enem tednu po seji, 
- da Zvone Kolenc po videnju krajanov Slivne ob vikendih še vedno »dežura« na GEOSS-u, 

brez naročila oz. soglasja Društva GEOSS promovira GEOSS in pobira prostovoljne 
prispevke. 

Bojan je povedal, da moramo pregledati in obnoviti kozolčke. 
 
Sprejeti so bili  
sklepi:  

1.  Na spletni strani se objavijo vsi zapisniki sej društva. 
2.  Člane po e pošti obvestimo o objavi zapisnika. 
3.  Bojana Knez bo uredila dostop do spletne banke za društvo. 
4.  Zvonetu Kolencu bomo posredovali dopis s prepovedjo vsakršne promocije GEOSS-a 

brez pisnega naročila oz. soglasja Društva GEOSS, na prostoru GEOSS-a. 
5.  V koncesijski program za leto 2024 se vključi obnova kozolčkov. 

 
Seja je bila zaključena ob 20:30. uri. 
 
 
Zapisala:                                                                        Sejo vodil:  
Bojana Knez l.r.                                                           Jožef Dernovšek l.r. 


